

Hong Kong Baptist University Affiliated School
Wong Kam Fai Secondary and Primary School
School Bus Service of After School OLE 2020-21
香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學
2020-21 年度課後校車服務

Sang Kee Tourist Bus Limited provides after school bus service (**parents are required to pay additional transportation fee**) of returning home to our students on normal school days (**Monday to Friday**). Students should assemble and wait for the school buses at the atrium and the after school buses depart from school in accordance with the following **destinations and time**:

生記旅遊巴士有限公司為本校學生於上課日(**星期一至五**)提供課後回程校車服務(**家長須額外繳交車費**)。學生於中庭集隊後，校車將按以下**地區及時間**開出：

Destinations 地區	
1	Shatin, Ma On Shan 沙田、馬鞍山
2	Mei Foo, Tsuen Wan, Tsing Yi 美孚、荃灣、青衣
3	Kowloon Tong, Whampoa, Tai Kok Tsui 九龍塘、黃埔、大角咀
4	Wong Tai Sin, Tsz Wan Shan, Kwun Tong 黃大仙、慈雲山、觀塘
5	Lam Tin, Shun Lee Estate, Tseung Kwan O 藍田、順利邨、將軍澳
6	Tai Po, Fanling, Sheung Shui 大埔、粉嶺、上水 (do not include Fairview Park and Palm Springs, Tuen Mun, Sham Tseng 不包括錦繡及加州花園、屯門、深井)
Departure Time of After School Bus 課後活動校車開出時間	
Mondays and Fridays 逢星期一及五: 5:30 p.m. 下午 5 時 30 分	
Tuesdays, Wednesdays and Thursdays 逢星期二、三、四: 4:45 p.m. 下午 4 時 45 分	

Remarks 備註:

- The Grade One participant lists of After School Paid Course will be announced via school website on 20 July 2020. **Parent can enroll the after school bus service during 7-17 August 2020 by fax at 2637 2077. The information will then be transferred to the school bus company.**
1 年級課後收費課程的名單將於 7 月 20 日經由校網公布，如家長欲安排子女乘搭課後校車，請家長待名單確實後，於 8 月 7 至 17 日期間，傳真以下回條至 2637 2077，學校會將資料轉交校車公司。
- After school bus service will be provided **from early October 2020 to mid-May 2021.**
校車公司提供的課後校車服務由 2020 年 10 月上旬至明年 5 月中旬。
- Transportation fee is subject to routes and numbers of passengers.** If the routes are confirmed, NO additional stops will be increased. Late submission would not be considered if the capacities of seats of school buses are full. **If there are a few passengers in some routes, the after school bus service cannot be arranged.**
車費將視乎路線及乘搭人數而作出調整。待路線確定後，恕未能新增站頭。如名額已滿，將未能處理遲遞交的報名申請。**如乘搭人數太少，恕未能安排有關路線。**
- School bus company will collect the fee of whole year from parents **on October, 2020.**
校車公司將於 10 月收取全學年的課後校車費用。
- Students who regularly take school bus on weekdays will be given priority to have after school bus service and it is first-come first-served basis.
課後校車服務優先提供予平日乘搭校車的學生，額滿即止。
- Each stop will be scheduled according to the student's enrollment.
以報名學生資料而編定確實站頭。
- Parents should avoid changing the dismissal method if they have enrolled the after school bus service. If the changes are necessary, **parent is required to notify the school bus company at least two days prior to the service. Otherwise, NO after school bus service will be arranged.**
如家長已報名申請課後校車服務，請盡量避免更改放學方式。如有需要更改，**請務必提早兩天聯絡校車公司，否則恕未能安排。**

For any enquiries, please contact **Mr. Pang**, Sang Kee Tourist Bus Limited, at 9483 9302 or school office at 2637 2277.

如有任何查詢，請致電 9483 9302 與生記旅遊巴士有限公司**彭先生**聯絡或致電 2637 2277 與學校校務處聯絡。

☞ Reply Slip 回條 ☞

(Please fax at 2637 2077 during 7-17 August 2020)

(請於 8 月 7 至 17 日期間，傳真至 2637 2077)

I have noted the School Bus Service of After School OLE 2020-21. My child **needs** the after school bus service of returning home and I know that **I have to pay additional transportation fee**. Details are as follow:

本人已知悉「2020-21 年度課後校車服務」事宜，現**需要**課後校車接載回程服務，本人知悉**須額外繳交車費**。資料如下：

My child takes school bus no. _____ to the school in the morning

子女早上乘_____號校車返校

My child does not take school bus

子女早上並無乘搭校車

My child joins the After School OLE on every _____, the name is: _____,

子女逢星期_____參加課後活動，課後活動名稱：_____，

Please choose the destination of after school bus service:

現選擇課後校車落車地區為：

1. Shatin, Ma On Shan 沙田、馬鞍山

2. Mei Foo, Tsuen Wan, Tsing Yi 美孚、荃灣、青衣

3. Kowloon Tong, Whampoa, Tai Kok Tsui 九龍塘、黃埔、大角咀

4. Wong Tai Sin, Tsz Wan Shan, Kwun Tong 黃大仙、慈雲山、觀塘

5. Lam Tin, Shun Lee Estate, Tseung Kwan O 藍田、順利邨、將軍澳

6. Tai Po, Fanling, Sheung Shui 大埔、粉嶺、上水

(do not include Fairview Park and Palm Springs, Tuen Mun, Sham Tseng 不包括錦繡及加州花園、屯門、深井)

Student of G _____ :

Parent's Name : _____

Class No. : _____

Parent's Signature : _____

Parent's Contact No. : _____

Date : _____